
Generalforsamling 2020, foreningen Snorren 

 

Punkterne følger dagsordenen for foreningen. 

1. Valg af dirigent, Mogens M blev valgt. Dirigenten konstaterede 

at indkaldelsen var OK, selv om denne, grundet Coronasmittens 

fare, ikke var afholdt inden udgangen af marts.  

2. Beretningen blev forelagt af formanden Christina K, og 

gengives her i kort version. Udstillingskasserne blev opsat i 2019 

forskellige steder i Marstal by, billederne i disse er optryk af 

gamle fotos for de områder hvor kasserne er ophængt. 

Vi er stadig repræsenteret i lokalplansudvalget og 

byforbedringsudvalget, hvor der tage stilling til ansøgninger og 

uddeling af penge til renoveringsprojekter. Der er f.eks. bevilget 

Kr. 16500,- til et hus på Ommelsvejen ifm. Murskader og nye 

zinktagrender. 

I starten af 2019 indsendte vi forslag til forskønnelse af bybilledet 

til Kommunen, især området omkring Torvet, og Kirkestræde syd. 

Eksempelvis er parkeringshjørnet som følge heraf, forskønnet-

kampesten væk, nye trafiksikre stolper op. 

Vores forslag om plantning af træer langs Reberbanen led 

desværre skibbrud grundet problemer med bestående 

dræningsledninger. Forslag til forskønnelse af området ved OK 

tanken sendt til Superbrugsen, der rettede lidt op på området. 



Vi har deltaget i møde med Handelstandsforeningen samt Park og 

Vej med henblik på skiltning af snorrerne-dette blev dog for dyrt 

iflg. Kommunen så det…. 

Der blev orienteret om ny lov vedrørende byudvikling, uddeling 

af midler trådte i kraft i 2020 

Beretningen blev godkendt af de fremmødte. 

3. Aflæggelse af regnskab ved kasserer Ulla Søgaard. Regnskabet 

viste et underskud på Kr. 1922,93 Dette skyldes hovedsageligt 

udgifter til udstillingskasserne samt indholdet i samme. 

Regnskabet blev godkendt. 

4. Fastlæggelse af kontingent-uændret-blev ligeledes godkendt. 

5. Valg til bestyrelsen, på valg var: Christina K, Henriette S, 

Bjarne S-alle villige til genvalg-og blev valgt. 

6. Valg af suppleanter, på valg var Christian Grønne og Merete – 

begge blev genvagt. 

7 Valg af revisor-Birgit Solholm blev genvalgt. 

8. Indkomne forslag-ingen forslag modtaget. 

9. Orientering om planerne for forskønnelse af Torvet- en 

langtrukken affære-ramt af mangel på økonomi, samt en 

(tilsyneladende ) mangel på politisk opbakning. 



Opfordring til bestyrelsen om genetablering af plankeværk langs 

lille Markgade. 

Henvendelser til kommunen bør rettes til politikerne. 

Embedsværket virker ret fodslæbende. 

Snorreskiltene kunne måske opsættes med økonomisk hjælp fra 

fonde o.l,  måske Rise Sparekasse, Nordea, Sydbank m.fl. 

Generalforsamlingen  afsluttedes med et trefoldigt leve for 

foreningen. 

 

Ref.: Mogens Madsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Snorren/generalforsamling, foreningen Snorren 2020 



 

 



 


